
گروه اجتماع�ی: عضو کمیسیون 
بهداش��ت و درمان مجلس تحقق 
ش��عار سال ۹۷ در حوزه سلامت را در گرو حمایت 
از تولیدکنندگان دارو و تجهیزات پزشکی و ممانعت 
از واردات داروهای��ی دانس��ت ک��ه در داخل تولید 
می شود. ذبیح الله نیکفر درباره تحقق شعار سال ۹۷ 
مبنی بر حمایت از کالای ایرانی به خانه ملت گفت: 
هم اکن��ون بسیاری از ش��رکت ها در ایران به تولید 
دارو و تجهیزات پزشکی قابل رقابت در بازار جهانی 

می پردازند، تا جایی که در سال ۹6 محصولات خود 
را که در عرصه بین المللی نیز مورد تایید قرار گرفته 
ب��ه کشورهای اروپایی ص��ادر کردند. نماینده مردم 
لاهیجان در مجلس با اشاره به نگرانی شرکت های 
تولید کننده دارو ادامه داد: یکی از مشکلات اساسی 

که مانع از رونق این شرکت ها شده واردات داروهای 
بی کیفیتی بوده که مشابه آنها با کیفیت بالاتری در 
داخل کشور تولید می شود. وی یادآورشد: برای اینکه 
بتوانیم از کالای ایرانی تولیدشده در حوزه سلامت 
حمای��ت کنیم در گام اول مدی��ران مربوطه باید از 

پتانسیل ه��ای موجود در کشور بهره ببرند و مانع از 
افزایش واردات داروهایی ش��وند که در داخل تولید 
می شود، چرا که بهره مندی از تولیدات داخلی هم به 
رونق اقتصادی شرکت های دارویی و هم اشتغالزایی 
منتهی خواهد شد. وی تاکیدکرد: ممانعت قاطع از 
قاچاق کالا یکی دیگ��ر از راه های حمایت از کالای 
ایران��ی بوده، چرا که تا وقتی انواع کالاهای خارجی 
در بازار به وفور توزیع شود، نمی توان امیدوار بود که 

کشور در بخش تولید به خودکفایی برسد.

گروه اجتماعی: روز گذشته جلسه 
هم اندیشی اعضای شورای شهر و 
شهردار تهران برای بررسی استعفای شهردار برگزار 
شد که نجفی بار دیگر در این جلسه بر کناره گیری 

تأکید کرد. 
محمدعلی نجفی، شهردار تهران روز 23 اسفندماه 
استعفای خود را به شورای شهر پنجم تهران اعلام و 
دلی��ل آن را نیز بیماری معرفی ک��رد. حال پس از 
21 روز از آن زمان  اعضای ش��ورای شهر و شهردار 
مستعفی گرد هم آمدند تا در یک جلسه غیررسمی 
ب��ه بررسی این استعفا بپردازند. ب��ه گزارش فارس          ،  
محمدعلی نجفی با وجود اصرار اعضای شورای شهر 
برای ادامه کار در این جلسه نامه دوم استعفای خود 
را نیز به شورا ارائه کرد و بار دیگر در این نامه تأکید 

کرده که دلیل اصلی کناره گیری، بیماری است.

ترک جلسه هم اندیشی ■
حدود یک ساعت از جلسه 
هم اندیش��ی اعضای ش��ورا و 
نجفی نگذش��ته ب��ود که در 
خروج باز و شهردار تهران از آن 
خارج ش��د. وی پس از خروج 

از ای��ن جلسه به دیدوبازدید با مدیران ش��هرداری 
در سالن ایران زمین ش��هرداری ته��ران پرداخت و 
به نظر می رسد اصرار ش��ورای شهر برای ادامه کار 
نجفی با نام��ه دوم وی برای استعفا بی حاصل بوده 
است. محمد علیخانی، رئیس کمیسیون عمران و 

حمل ونقل ش��ورای شهر نیز 
در ای��ن زمینه گف��ت: »آقای 
نجفی دلایل استعفای خود را 
با تأکید بر بیماری در جلسه 
مط��رح و ساعت 10 جلسه را 
ترک کردند. با این حال اعضای 
شورا در حال بحث پیرامون پذیرش یا عدم پذیرش 
استعفا هستند. در جلسه روز یکشنبه آینده موضوع 
استعف��ا را دوباره مورد بررسی ق��رار می دهیم«. به 
گفته علیخانی برخی از اعضای شورا با استعفا موافق 

و برخی مخالف هستند.

بیماری دلیل استعفا ■
در همی��ن زمینه مرتضی الوی��ری، یکی دیگر از 
اعضای ش��ورای پنجم در حاشیه جلسه هم اندیشی 
ش��ورای ش��هر در اظهارات��ی برخ��لاف علیخانی از 
یکپارچگی اعضای ش��ورا ب��رای ماندن نجفی گفت: 
»تمام اعضای ش��ورای شهر تهران به این مورد تأکید 
دارند که نجفی باید در سمت خود بماند. بیماری ای 
که درباره نجفی نیز مطرح شده است، یک نوع بیماری 
ع��ادی است و خیلی ه��ا این بیم��اری را دارند«. وی 
همچنین با بیان اینکه تاکنون درباره انتخاب سرپرست 
تصمیم��ی گرفته نشده، اعلام کرد ک��ه نه خود و نه 
محسن هاشمی گزینه های شهرداری تهران نیستند. 
حسن خلیل آبادی، دیگر عضو ش��ورای ش��هر درباره 
انتخاب سرپرست در این جلسه  برای شهرداری گفت: 

» بحث سرپرست در این جلسه مطرح نشده است«.

سلامت

گزارش2

پایتخت

عضو کمیسیون بهداشت مجلس خواستار شد

ممانعت از واردات داروهای بی کیفیت

همزمان با جلسه هم اندیشی شورای شهر مطرح شد

اصرار نجفی بر استعفا از شهرداری
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رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات خبر داد
بهره برداری از 3 طرح عتبات

 تا پایان سال 97

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات گفت: 
تا پایان امسال طرح توسعه حرم مطهر علوی 
مزین به نام صحن و شبستان حضرت زهرا)س(، 
طرح لاغرسازی ستون های اطراف ضریح مطهر 
امام حسین)ع( و مسقف سازی ش��بستان های 
ش��رقی و غرب��ی ح��رم امامی��ن جوادی��ن 
علیهم الس��لام در کاظمی��ن به بهره ب��رداری 
می رسد. به گزارش »وطن امروز«، حسن پلارک 
سال جدید را زمان به ثمر نشستن چند پروژه 
بزرگ در اعتاب مقدسه اعلام کرد. وی با اشاره 
به محوری��ت مسائل اقتص��ادی در نام گذاری 
سال های اخیر از سوی رهبر انقلاب اظهار کرد: 
خوشبختانه ستاد بازسازی عتبات از همان آغاز 
فعالی��ت توجه ویژه ای به تامین مصالح و اقلام 
مورد نیاز خود از داخل کشور داش��ت. پلارک 
افزود: کمک های خیران برای بازسازی و توسعه 
حرم های مطهر ط��ی 12 سال اخیر و در دوره 
رکود، ج��ان تازه ای به مع��ادن و کارخانه های 
تولی��د مصالح کشور بخشید. وی با بیان اینکه 
دستورالعمل ویژه )حمایت از کالای ایرانی( به 
پیمانکاران و همه عوامل اجرایی ستاد بازسازی 
عتبات عالیات ابلاغ شده است، گفت: برای سال 
۹۷ نیز همچون گذش��ته این دقت را خواهیم 
داشت تا برکت کمک های مردمی وارد چرخه 

تولید و اشتغال کشور شود.

مدیرکل انتقال خون استان تهران اعلام کرد
مراجعه 10 هزار نفر به مراکز 

اهدای خون در نوروز

 مدیرکل انتق��ال خون استان تهران گفت: 
بیش از 10 هزار شهروند تهرانی در نوروز امسال 
ب��ه مراکز اهدای خون مراجعه و 8 هزار و 364 
نفر خون، پلاک��ت یا پلاسما اه��دا کردند. به 
گ��زارش فارس، سیدمرتضی طباطبایی درباره 
آمار اه��دای خون در نوروز گف��ت: در 13 روز 
ابتدای��ی سال 13۹۷، 10 ه��زار و 228 نفر به 
6 مرکز فعال این است��ان مراجعه کردند و در 
مجموع 8 ه��زار و 36 واحد خون، 2۷5 واحد 
پلاک��ت و 143 واحد پلاسما اهدا ش��د. وی با 
اش��اره به سهم 4 درصدی بانوان در ایام نوروز، 
افزود: نیمی از اهدای خون ایام نوروز متعلق به 
اهداکنندگ��ان مستمر خون ب��ود که در طول 
یک سال حداق��ل 2 بار خون اه��دا می کنند. 
مدیرکل انتقال خون استان تهران خاطرنشان 
کرد: از چهاردهم فروردین 13۹۷ برنامه کاری 
همه مراکز اه��دای خون استان طبق روزهای 
عادی است و شهروندان می توانند برای اطلاع 
 دقی��ق از ساع��ت پذی��رش مراکز  ب��ه سایت

 www.tbtc.ir مراجعه کنند.

انتقام از شوهرخاله با 11 کشته !

 پس��ری 1۷ ساله در اه��واز با انگیزه انتقام از 
ش��وهرخاله خود قهوه خانه ای را به آتش کشید و 
11 نفر در این حادثه جان خود را از دست دادند. 
به گزارش فارس، بامداد سه شنبه یک قهوه خانه در 
منطقه کیان اهواز دچار آتش سوزی شد که در این 
حادثه 11 نفر کشته و 5 نفر مصدوم شدند. رئیس 
پلی��س اهواز با بیان اینک��ه عامل آتش سوزی در 
کمتر از 4 ساعت شناسایی و بازداشت شد، اظهار 
کرد: فرد دستگیر شده 1۷ ساله است که با انگیزه 
انتقام از ش��وهرخاله خود قهوه خانه نوارس را به 
آتش کشیده است. وی با بیان اینکه هویت عامل 
آتش سوزی »م.م« است، گفت: عامل آتش سوزی 
با حضور در محل حادثه و بازسازی صحنه جرم به 
جرم خود اعتراف کرده که در ساعت یک بامداد با 
ریختن بنزین و قفل کردن در قهوه خانه از بیرون، 

محل وقوع حادثه را به آتش کشیده است.

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر اعلام کرد
تعیین تکلیف  آیین نامه 

طرح ترافیک خبرنگاران

 رئیس کمیسی��ون عم��ران و حمل ونقل 
شورای شهر تهران گفت:  آیین نامه طرح ترافیک 
خبرنگاران در ش��ورا تعیین تکلیف می ش��ود. 
محمد علیخانی در پاسخ به اینکه 2 هفته دیگر 
به پایان اعتبار آرم های طرح ترافیک باقی مانده 
است ام��ا  آیین نامه طرح ترافی��ک خبرنگاران 
مشخص نشده است،  به مهر  گفت: قرار بود این 
آیین نامه توسط شهرداری به شورا ارائه شود و 
چون تاکنون ارائه نشده، در مدت باقیمانده شورا 
درباره آن تعیین تکلیف می کند و خبرنگاران 
نگران نباشند. وی در پاسخ به پرسش دیگری 
درباره اینکه آیا میثاق نامه شورا از سوی سران 
اصلاح��ات پس گرفته ش��ده و احتمال خروج 
اعضای شورا به عنوان شهردار وجود دارد، گفت: 
چنین موضوعی را تاکنون نشنیده ام و نمی توانم 

آن را تایید یا تکذیب کنم.

آلوده ترین هوای نوروز 
در 10 سال  گذشته

 آلودگی هوای ن��وروزی تهران در 10 سال 
گذش��ته بی سابقه بوده است. وحید حسینی، 
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
در این باره گفت: طی دهه گذشته اندازه گیری 
آلاینده های جوی به ص��ورت جدی با استناد 
به معیارهای متداول جهان��ی در تهران انجام 
شده و برآیند ش��اخص های کیفیت این دهه 
نشان می دهد نوروز ۹۷ آلوده ترین بوده است. 
به گفته حسینی، در ش��رایطی که هوای نوروز 
هر سال ش��امل باکیفیت تری��ن روزهای سال 
بود و بیشترین روزهای پ��اک سال را در خود 
ج��ای م��ی داد، امسال هوا روی ب��د خود را به 
پایتخت نشینان نشان داد و تا 11 فروردین، هوا 
5 روز ناسالم ب��رای گروه های حساس بود که 
رکوردی منفی طی 10 سال گذشته به حساب 

می آید.

حجت الاس��لام محمدکاظم بهرامی، رئیس  ■
دیوان عدالت اداری یکی از کارهای تخصصی در 
دیوان را کاهش اطاله دادرسی دانست و گفت: 
زمان رسیدگی به پرونده ها باید کاهش پیدا کند 
و اوقات رسیدگی به کمترین زمان ممکن برسد 
که این شرایط در معاونت های تخصصی فراهم 
ش��ده است  و در س��ال جدید نیز پرونده ها در 

کمترین زمان ممکن رسیدگی می شود.
عدال��ت امی��رزاده، مع��اون امور ش��هری و  ■

محیط زیست شهرداری منطقه 3 تهران گفت: 
در راستای جلوه بخشی هرچه بیشتر به هویت 
ملی در ایام ن��وروز و همچنین وحدت بخشی 
بین اقش��ار گوناگون جامعه، المان های خاصی 
نظیر پرنده آزادی و تونل نوری بر فرار پل های 
سواره رو، درختان معابر اصلی و میدان ونک تا 

خیابان میرداماد نصب شده است.
مبل��غ  ■ نان��و  فن��اوری  توسع��ه  ست��اد 

42,036,230,000 ری��ال ب��ه حساب 5051 
نفر از محقق��ان فناوری نانو واری��ز کرد. تمام 
پرداخت ه��ای حمای��ت تشویق��ی از طری��ق 
ش��ماره حساب سیبای )بانک ملی( موجود در 
کارتابل افراد انجام می شود. شماره حساب سیبا 

باید فعال و به نام خود شخص باشد.
رضا عبدلی، مدیرعام��ل سازمان مدیریت  ■

پسماند شهرداری تهران از توزیع 3 تن کیسه 
جمع آوری پسمان��د در بوستان های واقع در 
مناطق بیست ودوگانه در روز طبیعت خبر داد 
و با تاکید بر اهمیت سلامت، بهداشت و رفاه 
ش��هروندان به عنوان اهداف  اصلی مدیریت 
شهری خاطرنشان کرد:  هماهنگی های لازم 
در زمینه آموزش ش��هروندان و توزیع کیسه 
ویژه پسماند با مناط��ق بیست ودوگانه انجام 
ش��ده بود  و در پایان روز 13 فروردین پس از 
جمع آوری، این کیسه ها از محیط خارج  شده 
و در محل معین جهت پردازش و دفع نهایی 

دپو شد.
کودک��ان و نوجوانان منطق��ه  آزاد ارس در  ■

تعطیلات نوروزی از خدمات فرهنگی- هنری 
کان��ون پرورش فک��ری کودک��ان و نوجوانان 
بهره مند شدند. علاوه بر فعالیت های مرتبط با 
کتاب و کتابخوانی، این کتابخانه سیار با برپایی 
کارگاه ه��ای هنری و ادبی بخش��ی از رسالت 
کان��ون در خدمت رسانی فرهنگ��ی در استان 

آذربایجان شرقی را عملی کرده است.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: وزیر بهداش��ت با 
ابراز تأس��ف از آنچه »فاصله بین 
وعده و عمل در طرح تحول نظام 
سلام��ت خوان��د«، گف��ت: ادامه 
اجرای این ط��رح درگرو عمل به 
تعهدات از سوی تمام شرکای این 

طرح است. 
ب��ه گزارش ایسن��ا، سیدحسن 
قاضی زاده هاشمی در دیدار نوروزی 
با مدیران و کارکنان دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی با بیان اینکه 
دانشگاه های علوم پزشکی و در کل 
آموزش عالی کشور نیازمند توجه 
ویژه مجل��س و دولت است، گفت: 
اگر خواهان باز ش��دن گره ها و حل 
مشکلات کش��ور هستیم باید این 
مشک��لات را به  صورت علمی اداره 
کنیم و این مسأله نیز عملی نیست 
مگر اینکه افرادی شایسته در مسند 
و مسؤولیت های وی��ژه قرار گیرند. 

هاشمی با اشاره به طرح تحول سلامت عنوان کرد: 
گره این طرح نیز همینجاست. متأسفانه در ارتباط 
با این طرح فاصله بین وعده و عمل بسیار زیاد است. 
وزیر بهداشت با بیان اینکه تربیت پزشک عمومی، 
ماما، دندانپزشک و سایر پزشکان از مسؤولیت های 
اصلی دانشگاه هاست،  گفت: باید برنامه ای تدوین 
شود تا دانشجویان از همان ابتدا بتوانند وارد محیط 
درمانی ش��ده و به  عبارت  دیگر در محیط و فیلد 
مربوطه آم��وزش ببینند، چراک��ه در حال حاضر 
بیگانگی دانشجویان با محیط  مربوطه از مشکلات 
اصلی ارائ��ه خدمات اس��ت. قاضی زاده هاش��می 
همچنین با اشاره به مشکلات طرح تحول سلامت 
گفت: این طرح با اصرار از طرف دولت ش��روع شد 

به این امید که اعتبارات لازم 
برای آن محقق ش��ود. این در 
حالی است که هنوز این اتفاق 
نیفتاده، بنابراین ادامه اجرای 
ای��ن ط��رح درگ��رو عمل به 
تعهدات از سوی تمام شرکای 

این طرح است.
تجرب�ه  ■ نش�دن  تک�رار 

»صنعت خودرو«
وزیر بهداش��ت همچنین گف��ت: بارها اعلام 
کرده ام به هیچ وجه اجازه نمی دهیم کاری که در 
صنعت خودروی کشور انجام شد، در حوزه پزشکی 
هم اتفاق افتد، چرا که آن را خیانت می دانیم و به 

واقع خیان��ت است که دارو و 
تجهیزات پزشکی بی کیفیت 
را در اختیار مردم قرار دهیم و 
به اسم حمایت از تولید داخل 
برای عده ای رانت ایجاد کنیم. 
سیدحس��ن هاش��می افزود: 
اگر بخش تیمی سازمان غذا 
و دارو تقوی��ت و همکاری ها 
افزون تر ش��ود و معاونت های 
مختلف وزارت بهداشت هم به این سازمان کمک 
کنند، به ط��ور قطع این سازمان می تواند موثرتر 
از گذش��ته عمل کند البته باید بدانیم که دولت 
از نظر منابع مالی با محدودیت هایی مواجه است، 

هر چند من به ش��خصه گله مندم 
چ��را ک��ه قول هایی داده ش��د اما 
ب��ه آنها عمل نکردن��د. همچنین 
پرداخ��ت  ب��رای  صحبت های��ی 
کامل مطالبات انجام ش��ده بود اما 
نتوانستیم آنطور که شایسته است 

این کار را انجام دهیم.
درص�د  ■ نش�دن50  محق�ق 

اعتبارات 96
قاضی زاده هاش��می نیز اظهار 
داش��ت: به دلیل همین بدقولی ها 
زنجی��ره تولید، عرض��ه و مصرف 
کالاهای سلامت دچار مشکل شد. 
متاسفانه هنوز 50 درصد اعتبارات 
ه��م از س��ال قبل محق��ق نشده 
که امیدواریم ابت��دای سال جدید 
محقق ش��وند تا بتوانیم مشکلات 
را مدیریت کنیم اما اگر این اتفاق 
نیفتد در سال ۹۷ با مشکلاتی بیش 

از سال ۹6 مواجه خواهیم بود.
صنعت دارو متحول شود ■

وی  با اش��اره به پیشرفت های ایران در حوزه 
تولی��د دارو نیز گفت: در ح��ال حاضر 50درصد 
داروهای مورد نیاز کشور صفر تا صدش در داخل 
تولید می ش��وند و بقیه آن ه��م قابل تولید است. 
همچنین اگ��ر سختگیری های لازم انجام ش��ود 
و امتیازاتی ب��رای صادرات در نظر گرفته ش��ود، 
می توانیم ظرفیت های خالی صنعت دارو را جبران 
کنیم البته بخشی از خالی ماندن ظرفیت صنعت 
دارو ب��ه دلی��ل قدیمی بودن ای��ن صنعت است. 
بنابراین صنعت دارو باید متحول ش��ود تا در دنیا 
برای خودش جایگاهی پی��دا کند، بخشی از این 

موضوع هم در گرو ارتباطات سیاسی است.

گروه اجتماعی: رئیس کمیسیون 
برنامه و بودجه شورای شهر تهران 
با تاکید ب��ر اینکه هر کسی در این ش��هر زندگی 
می کند باید هزینه زندگی در آن را بپردازد، گفت: 
می خواهیم شهر را به سمتی پیش ببریم که مردم 
هزینه خدماتی که به آنها داده می شود را پرداخت 
کنن��د. مرتضی الوی��ری در واکنش به این پرسش 
که چرا ش��ورای ش��هر پنجم در حال گران کردن 
ع��وارض زندگی در پایتخت اس��ت، به ایلنا گفت: 
ش��هر را باید بر اساس درآمدهای پایدار اداره کنیم 

و دریافت عوارض هم یک��ی از منابع اصلی درآمد 
پایدار است. عضو شورای ش��هر تهران در ادامه به 
رویکرد ش��ورا درباره درآمدزایی پایدار اشاره کرد و 
اف��زود: در راست��ای درآمدزایی بهترین منبع برای 
اداره ش��هر دریافت هزینه برای خدمات شهرداری 
است. این رویکرد به هیچ وجه به معنای گران کردن 

شهر نیست، بلکه به این معناست که درآمدها واقعی 
شده است. الویری با اشاره به رویکرد شورای پنجم 
در تصویب بودجه سال ۹۷ گفت: ش��ورای شهر در 
مصوبه درآمدی خود در سال ۹۷ هم از همین شیوه 
استفاده کرده است؛ می خواهیم شهر را به سمتی 
پیش ببریم که مردم هزینه خدماتی که به آنها داده 

می شود را پرداخت کنند، در نتیجه این فرآیند سهم 
درآمد پایدار در بودجه ۹۷ نسبت به سال گذشته 
افزای��ش بسزایی یافته اس��ت. وی در پاسخ به این 
س��وال که چگونه می توان فشار اقتصادی به اقشار 
کم درآمد را کاهش داد و این عوارض عادلانه تقسیم 
شود، گفت: هر کسی در شهر تهران زندگی می کند، 
باید هزینه زندگی در آن را بپردازد. در تمام دنیا این 
مرسوم است که هزینه زندگی در شهرهای بزرگ 
بیشتر از حومه باشد، برای همین بسیاری تشویق 

می شوند در خارج از کلانشهرها زندگی کنند.

وزیر بهداشت مطرح کرد

فاصله وعده و عمل در طرح تحول سلامت
آوای شهر

هاشمی: طرح تحول سلامت  قاضی زاده 
با اصرار از طرف دولت شروع شد به این 
امید که اعتبارات لازم برای آن محقق 
ش�ود. این در حالی است که هنوز این 
اتفاق نیفتاده، بنابراین ادامه اجرای این 
طرح درگرو عمل به تعهدات از س�وی 

تمام شرکای این طرح است

چهار شنبه 15 فروردین 1397وطن امروز  شماره 2407 

عضو سابق شورای شهر در گفت وگو با »وطن امروز« تأکید کرد

رویکرد سیاسی در اقدامات» نجفی«
معاون وزارت آموزش وپرورش عنوان کرد

تخلف مدارس در اجرای طرح »عید و داستان«
گ�روه اجتماع�ی: عض��و سابق 
ش��ورای ش��هر درباره عملکرد 
ش��هردار پایتخت، گفت: نجفی مدیری است که 
در عرصه های میدانی و عملیاتی رزومه ای ندارد و 
هرگز کار میدانی انجام نداده و با این نوع فعالیت ها 

آشنایی ندارد. پرویز سروری 
در گفت وگو با »وطن امروز« 
گفت: قوی نبودن نجفی در 
مدیریت ست��ادی و میدانی 
نکته  دیگری اس��ت که باید 
به آن اشاره کرد. وی با مرور 

عملکرد نجفی در مدت حضورش در ش��هرداری 
تهران، افزود: نجفی مرد میدان نیست، به همین 
دلی��ل نجفی را در زلزله، برف و سالگرد ش��هدای 
آتش نش��ان نمی بینید. س��روری همچنین بیان 
داش��ت: در مدیریت شهری ش��اهد اقدام چندان 
مؤث��ر و مفی��دی نبوده ایم و ش��اهد یک پسرفت 
نگران کننده و بازگشت به قبل از سال 82 هستیم. 

عضو سابق شورای شهر در ادامه با اشاره به تعامل 
نجفی با دولت، گفت: در دوره های گذشته دولت ها 
با مدیریت شهری همکاری نمی کردند اما امروز که 
میان شورا و دولت همسویی وجود دارد حداقل این 
کار را نجفی باید می توانست انجام دهد اما احساس 
می شود که دولت و شهرداری 
یک قهر پنهانی دارند. وی با 
اشاره به سیاسی کاری نجفی 
در ش��هرداری تهران، گفت: 
چگون��ه است ک��ه وی  15 
بار ب��ه قالیب��اف رأی داده و 
تمام برنامه های سنواتی و بالادستی شهرداری با 
تایید نجفی انجام ش��ده است اما در گزارش 100 
روزه خود عملکرد قالیباف را زیر سؤال می برد. به 
گفت��ه سروری، این اقدامات نمایانگر یک رویکرد 
سیاسی به صورت سیاهنمای��ی است. با این گونه 
سیاهنمایی ه��ا روزنه ه��ای  امید م��ردم را کور 

خواهیم کرد.

گروه اجتماع�ی: معاون آموزش 
آموزش وپرورش  وزارت  ابتدایی 
درباره ورود برخی مؤسسات خصوصی به مدارس و 
ارائه پیک نوروزی به دانش آموزان گفت: مؤسسات 
خصوص��ی به هیچ وج��ه حق ورود به م��دارس را 

ندارند و پ��س از جمع بندی 
گزارش ها با مدارس متخلف 
برخورد خواهیم کرد. رضوان 
حکیم زاده درباره اجرای طرح 
عی��د و داست��ان در مدارس 
کشور به تسنی��م گفت: در 

بحث اجرای طرح »عید و داستان« نامه ای از سوی 
وزیر آموزش وپرورش داش��تیم ک��ه خواسته بود 
گزارش جمع بندی این طرح را برای تصمیم گیری 
ارائه دهیم و هم اکنون در حال تکمیل گزارش از 
چگونگی اجرای طرح عید و داستان هستیم. وی 
افزود: میزان همکاری و تخلفات مدارس در طرح 
»عی��د و داستان« را رصد خواهیم کرد و تاکنون 

بیشترین میزان تخلف را در شهر تهران داشتیم. 
با توجه به تأکی��د وزیر آموزش وپرورش مبنی بر 
اینکه طرح شامل تمام مدارس می شود و مدارس 
حق دریافت وجه و ارائه پیک نوروزی نداش��تند 
اما برخی مدارس نسبت به آن بی توجه بودند که 
پس از جمع بندی گزارش ها، 
اقدام��ات لازم را در بح��ث 
تخلفات انج��ام خواهیم داد. 
معاون آموزش ابتدایی وزارت 
ورود  درباره  آموزش وپرورش 
برخی مؤسس��ات خصوصی 
ب��ه مدارس و ارائه پیک ن��وروزی به دانش آموزان 
گفت: مؤسسات خصوصی به هیچ وجه حق ورود 
ب��ه مدارس را ندارند و مدی��ر مدرسه باید در این 
باره نظارت داش��ته باش��د. ما از مدیران مدارس 
می خواهی��م مطاب��ق دستورالعمل ه��ای وزارت 
آموزش وپ��رورش اجازه ورود مؤسسات خصوصی 

به مدارس را ندهند.

نیمکتگپ و گفت

عضو شورای شهر تهران:

تهرانی ها هزینه زندگی در پایتخت را بپردازند

کوتاه و گویا
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